
 

REFERAT 

BESTYRELSESMØDE 

Dato: 8. marts 2023 

Tid: Kl. 17.00 – 19.00 i Neptun 

Deltagere (forældre): Karoline, Thomas, Astrid, Marianne, Majken og Mads. 

Afbud: Rebekka 

Forældre (Supl.): Maria, Søs, Rebekka 

Deltagere (personale): Vivi og Charlotte 

Ledelse: Henriette & Jette 

Afsat tid Punkt Drøftelse - Beslutninger 

5 min 

Velkomst ved Karoline 

Valg af referent 

Jes er udtrådt af bestyrelsen, Rebekka 

træder i stedet indtil næste valg. 

Vi har inviteret kontaktpolitikker 

Karina Aamann. 

Mødet starter med spørgsmål / drøftelse 

med kontaktpolitikker Karina Aamann. 

Bestyrelsen er bekymret over, at der år efter 

år spares på dagtilbudsområdet. Bestyrelsen 

spørger ind til hvilke muligheder der er, for at 

øge forældrebetalingen for at sikre den gode 

standard for dagtilbud området. Horsens 

kommune er væsentlig billigere end andre 

kommuner på det område. Det vil Karina 

Aamann tage med videre.  

Bestyrelsen fortæller at vi har udfordringer 

med at få retvisende tilbagemeldinger, med 

hensyn til pasning i forbindelse med ferier. Der 

er en del børn der ikke dukker op, selvom de 

er tilmeldt. 

I forbindelse med at der blevet sat 60 km/t 

skilte op på Østerhåbsalle, har Jette forsøgt at 

komme i kontakt med Allan Lyng, som er chef 

for afdelingen omkring trafik hos kommunen. 

Det har desværre været uden held. Vi finder 

det fuldstændig uforsvarligt, at sætte 

hastigheden op på det stykke ved 



 

Eventyrbakken og Østerhåb. Karina Aamann vil 

tage det med til kommunen/byrådet. 

 

30 min 

Fælles bestyrelsesmøder for skole 

og Dagtilbud. 

Skolebestyrelsen Østerhåbsskolen har 

henvendt sig til for at drøfte 

muligheden for igen at afholde fælles 

bestyrelsesmøder mellem dagtilbud 

Torsted, Dagtilbud Hatting samt 

Østerhåbsskolen. 

Info omkring, hvorledes vi i dag 

arbejder med rød tråd fra børnehave 

til skole. 

Der er forslag for 2 møder med henblik på 

drøftelse og evaluering af overgang mellem 

børnehave og skole. 

 

Gennemgang af procesplan for rød tråd. 

Der er blevet kikket på den skolestarts model, 

som er der nu hvor børnene starter i førskole 

1. maj og så starter skole 1. august. Den 

model skal der kikkes på, om det er den rigtige 

måde at gøre det på, og det skal et fælles 

møde bruges til at drøfte. 

Bestyrelsen er enig om at det er en god ide at 

holde sådan et møde. 

 

20 min 

Anvendelse af ressourcer i 

forbindelse med vinterferien uge 

7, 2023. 

Der er stadig et stort frafald af 

tilmeldte børn til pasning i forbindelse 

med ferier.  

Hvordan kan vi som bestyrelse være 

medvirkende til, at tilbagemeldinger 

bliver mere retvisende? 

Efter sidste bestyrelsesmøde 

udarbejdede bestyrelsen et brev 

omkring dette, er der andet vi kan 

gøre? 

Drøftelse af fælles ansvarlighed  

Bilag vedhæftet.  

Anvendelse af ressourcer i forbindelse 

med vinterferien uge 7, 2023. 

Igen er der stort frafald i børn som er tilmeldte 

pasning uden at dagtilbuddet får besked. Det 

er noget bestyrelsen ønsker bliver bedre. Der 

kommer en række forslag til hvad der kan 

gøres. 

 Det kan tages op på forældremøder 

 Forældre skal melde tilbage, hvad der 

kan være til grund til dette, via Aula 

eller seddel på stuen 

 Hvert bestyrelsesmedlem kan lave 

forældre besked til ”eget” hus 

Bestyrelsen beder Karina om at undersøge, om 

man må samle børnene i et hus, i disse dage 

omkring ferier, da man derved kan spare nogle 

resurser. Der er regler om antal lukkedage, 

som skal overholdes. 



 

Opsamlet så vil vi bare gerne have at 

resurserne bliver anvendt bedst muligt, i 

stedet for madspild osv.  

Hvis der er forældre, som synes der er noget 

der kan gøres anderledes i forbindelse med 

tilmelding til pasning omkring ferier, så sig 

endelig til. Det kan gøres til et 

bestyrelsesmedlem eller ledelsen på Aula eller 

personligt. 

 

 20 min 
Drøftelse og kvalificering af Dagtilbud 

Torsteds mad og måltidspolitik. 

Udgår pga. tidsmangel. 

 

10 min 

Udarbejdelse af høringssvar vedr. 

forslag fra Børne og 

Dagtilbudsudvalget om: 

- institutionsforum fremadrettet 

afholdes 1 gang årligt 

- nedlæggelse af dialogforum. 

 

Det er ok med bestyrelsen. Deltagelse i 

bestyrelsesmøde af kontakt kontaktpolitiker 

giver mere effekt. 

 

15 min 

Henvendelse fra forældre omkring 

trafikken på Østerhåbsalle, hvor der 

er opsat skilte med 60 km/t. 

Der er stor usikkerhed hos forældre, 

da det opleves at der køres meget 

stærkt, samtidig med at der er mange 

gående over vejen mellem 

Eventyrbakken og Østerhåb. 

Bestyrelse finder det uansvarligt at sætte 

hastigheden op lige ved dagtilbud. Det aftales 

at bestyrelsen sender en mail til det rette 

udvalg for at få svar.  

 

10 min 

Nyt fra ledelsen: 

- Sommerferien 2023 

- Kommende forældremøder i 

juni 2023.  

 

Det går rigtig godt med de to nye i ledelsen. Vi 

er kommet rigtig godt i gang. Lige nu 

prioriteres walk and talk med alle 

medarbejdere, samt nye tiltag omkring de 

pædagogiske læreplaner. 

Der er forældremøder i juni, og alle 

bestyrelsesmedlemmer er på valg, denne gang 

for 2 år. 

Sommerferie pasning foregår i år i Hatting, 

planlægningen af dette er allerede i gang. 



 

Der meldes flere steder i kommunen om 

pladsproblemer i dagtilbud, og nogle forældre 

må køre langt for at få passet deres børn. 

Dette er ikke tilfældet i Dagtilbud Torsted, her 

er der plads til vores Torsted børn.  

 

 

Punkter til kommende møde 

Billeder af bestyrelsen til ophæng 

samt hjemmesiden. 

 

 

 

 


